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حلول التأثيث للمفروشات المكتبية تقوم بتقديم الحلول المتكاملة لتأثيث المكاتب 
والمشاريع على مستوى عالي من الاناقة والجودة والخدمة المتميزة.

تأسست حلول التأثيث سنة  2010 كمؤسسة سعودية وطنية لتلبي احتياجات 
سعياً  تكلفة  بأقل  العالمية  المنتجات  أفضل  تقديم  طريق  عن  السعودي  السوق 

لتقديم قيمة عالية للعميل.

وفي سنة 2015 تم إعادة تعريف المؤسسة باسم وهوية جديدة وافتتاح معرضنا 
في قلب مدينة جدة مع الاستمرار في المحافظة علي نفس الاستراتيجية من تقديم 
التصاميم  لتشمل  وخدمات جديدة  اختيارات  واضافة  لعملائنا  المتكاملة  الحلول 

الداخلية وتنفيذ اعمال الديكورات.

Furnishing Solutions specializes in providing integrated
solutions for furnishing offices and related projects in a high level 
of elegance, quality and service excellence.

Furnishing Solutions was founded in 2010 as a commercial entity 
to meet the special needs of our growing Saudi market by 
providing the world’s best products at a reasonable price, in turn 
providing superb value for our customers.

In 2015 the organization launched its new corporate identity 
by the inauguration of its new showroom at the heart of Jeddah 
city. While continuing to maintain the same strategy of providing 
integrated solutions to our customers with the addition 
of new options and services to include interior office design as 
well as taking it in our hand to undergo the implementation of 
these designs as a one stop-shop for all office furnishing needs.
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وتوفير أفضل قيمة عن طريق تقديم تشكيلة  وبذل قصارى جهدنا لإرضاء احتياجاتهم  العملاء  الثقة مع  بناء جسر من 
متميزة  خدمة  تقديم  الى  بالإضافة  الديكورات  اعمال  وتنفيذ  الداخلية  والتصاميم  العصري  المكتبي  الأثاث  من  واسعة 

للعملاء قبل وبعد البيع مما يجعل حلول التأثيث هي الاختيار الأمثل.

Building a bridge of trust with our clients through satisfying their needs, and providing superb 
value. We achieve that by offering a wide selection of office furniture, contemporary interior 
design and execution of the related fit-out project. This is topped with an outstanding
before and after sale customer service, making Furnishing Solutions the ideal choice.

76



تضم حلول التأثيث مجموعة متميزة من العناصر المحترفة في مجالات المبيعات والتصميم 
الداخلي ومدراء المشاريع ومركبي الأثاث والخدمات اللوجستية المؤهلة لخدمة عملائها على 

أفضل وجه ممكن.

أسس  على  الموظفين  باختيار  تقوم  لذلك  البشري,  العنصر  بأهمية  التأثيث  حلول  وتؤمن 
علمية كل على حسب خبراته ومؤهلاته واستثماره وتوظيفه فالمكان المناسب ،

الي  النهاية  في  لتؤدي  المهارات  وتطوير  المستمرة  التدريبية  الدورات  توفير  الي  بالإضافة   
تقديم الخدمات الى عملائها بطريقة احترافية تساعدهم في تلبية احتياجاتهم .

Furnishing Solutions includes a distinguished group of professional personnel 
in the areas of sales, interior design, project management, installers, as well as 
the logistical expertise to serve its customers in the best possible way.

Furnishing Solutions believes in the importance of the human element that
provides these solutions. Therefore, the selection of our staff is based on
scientific grounds enabling us to place the right caliber in the right position.

Additionally, we strive to provide ongoing training and development of skills 
that eventually leads to the provision of services to our clients in the best
professional manner.

,
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تتميز المنتجات التي نوفرها لعملائنا بالفخامة والاناقة والبساطة والجودة العالية مع افضل الأسعار مما يساعدنا 
في تلبية رغبات وارضاء شريحة كبيرة من العملاء.

كما ان لدينا تشكيلة كبيرة ومتنوعة من المنتجات وتشتمل على )المكاتب ومحطات العمل وطاولات الاجتماعات 
والكراسي والخزائن الحديدية والخشبية ومكاتب الاستقبال(.

التأثيث: التي تساهم في رفع مستوى الرضى لدى عميل حلول  اننا نوفر مجموعة من الخدمات الأخرى  كما 

• خدمة التفصيل بجميع الخامات والألوان على حسب ذوق واختيار العميل وتوفيرها داخليا أو من أكبر المصانع  
   على مستوي العالم.

• خدمة التوصيل والتركيب المجاني.
• خدمة الصيانة المجانية لمدة 3 سنوات.

Our products feature luxury, elegance, simplicity, and high quality with the best prices 
enabling us to meet and satisfy the requirements of a large segment of customer base.

We have a great variety of product offering that includes Executive offices,
managers’ offices, workstations, meeting tables, chairs, safe boxes, cupboards and
reception desks.

We also offer a range of other services that contribute to client’s satisfaction:

• We are ready to tailor all our products with the materials and colors that suites the   
   tastes and choices of our clients. This could be provided locally or from the largest
   office furniture suppliers globally.
• Free delivery and installation service.
• Free maintenance for 3 years.
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بالإضافة الي المحافظة على تميزنا في تقديم المفروشات المكتبية، تقدم حلول التأثيث مجموعة متكاملة من 
الخدمات في التصاميم الداخلية وتنفيذ اعمال الديكور.

In addition to maintaining its excellence in delivering office furniture,Furnishing 
Solutions provides a full range of services in the interior design and fit-out.  
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برامج  تكنولوجيا  أحدث  تستخدم  التأثيث  حلول 
أفكار  لتحويل  مصممين  مجموعة  قبل  من  التصاميم 
العملاء إلى مشروع متكامل، فلدينا مصممين بإمكانهم 
وأنظمة  المكتبي  الفرش  من  التفاصيل  جميع  إضافة 
والتشطيبات  والتكييف  والشبكات  والكهرباء  الإضاءة 

النهائية .

رؤية  للعميل  يتيح  مما   3D الـ نقدم خدمة تصميم  كما 
التي  النهائية  والتشطيبات  للمشروع  النهائي  التصور 

حددناها  ضمن المساحة المقترحة.

Furnishing Solutions hire designers that are using the 
latest design software enabling them to convert a simple 

visualization to a complete project. They can interweave all the
details of upholstery, office lighting systems, electromechanical, and HVAC.

	 We also offer a 3D design service allowing the customer to visualize the space as well as the 
finishes we have set for the project within the proposed space.

التعامل مع جميع جوانب  اللازمة في  الذين يمتلكون الخبرات  التأثيث بتوظيف مجموعة من مدراء المشاريع  تعنى حلول 
المشروع من التصاميم والتقسيمات الداخلية والتنفيذ والتشطيبات والفرش المكتبي، مع الاخذ في الاعتبار تقديم الحلول 

الأكثر فعالية من حيث التكلفة والمرونة وضمان الجداول الزمنية.
بدأت المؤسسة بمزاولة نشاط البناء و المقاولات عام 2010 م ، و قامت بعمل العديد من المشاريع السكنية و التجارية.

قيمة المشاريع المنفذة و المشاريع تحت التنفيذ للمؤسسة تجاوزت 76 مليون ريال.
ضمان سنتين على الأعمال الكهربائية و الصحية.

يتم توفير ضمان الموردين للأجهزة و المعدات.

Furnishing Solutions hire professional project managers who possess the expertise to 
deal with all aspects of the project’s design and its implementation taking into account 
the delivery of the most effective solutions in terms of cost & flexibility while also adhering to 
the time schedule.
Furnishing Solutions began to engage in contracting activities in 2010, and has done many 
residential and commercial projects.
Implemented projects and projects under implementation exceeds a value of 76 million 
Riyals.
We offer Two years warranty on the electrical and Plumbing work.
Warranty on  machinery and equipment provided by third party suppliers have a warranty  as 
per the terms of the respective supplier.

,
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استقطاب  في  المتميزة  والخدمات  المتنوعة  والمنتجات  المثالية  الحلول  توفير  في  المتمثلة  استراتيجيتنا  ساعدت 
مجموعة مهمة من العملاء.

ونهدف الى الاستمرار في تطوير استراتيجيتنا لإمداد السوق السعودي بمتطلباته ومحاولة تغطية أكبر شريحة 
من العملاء.

our mission facilitated us to provide ideal solutions with diverse and distinct products 
and services to attract important groups of customers.

The company aims to continue advancing its strategies in a way that help us furnish the 
Saudi market with their existing and future needs in an attempt to cover a larger
customer base.
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OTTOMAN

MOMENT
W 226 X D 100 X H 75
W 246 X D 100 X H 75

W 224 X D 180 X H 75
W 244 X D 180 X H 75
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GRAND

BOLT

W 200 X D 100 X H 75
W 220 X D 100 X H 75

W 235 X D 110 X H 75
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ENIX ENIX
W 220 X D 105 X H 75
W 240 X D 105 X H 75

W 220 X D 200 X H 75
W 240 X D 200 X H 75
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CASTLE
W 206 X D 102 X H 75
W 226 X D 102 X H 75

POSH
W 200 X D 100 X H 75
W 220 X D 100 X H 75



BOSS
W 180 X D 80 X H 74
W 200 X D 80 X H 74
W 220 X D 80 X H 74

5150

ELIT
W 180 X D 170 X H 75
W 200 X D 170 X H 75
W 220 X D 170 X H 75

EKOSTILL
W 160 X D 90 X H 75
W 180 X D 90 X H 75
W 200 X D 90 X H 75



ALTUS
W 140X D 80 X H 76
W 160X D 80 X H 76
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ZERO
W 140 X D 160 X H 75
W 160 X D 160 X H 75
W 180 X D 160 X H 75
W 200 X D 160 X H 75

5554

SEMINA
W 120 X D 80 X H 75
W 140 X D 80 X H 75
W 160 X D 80 X H 75





AMEER
W 200 X D  90   X H 75
W 220 X D  90   X H 75
W 240 X D 100  X H 75
W 260X  D 110  X H 75
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WAZEER
W 200 X D  90   X H 76
W 220 X D  90   X H 76
W 240 X D 100  X H 76

6160



ATALAS
W 200 X D  90   X H 76
W 220 X D  90   X H 76
W 240 X D 100  X H 76
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AMEER
W 260 X D 110 X H 76
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WORKSTATIONWORKSTATION
3 Persons4 Persons

6968



WORKSTATION WORKSTATION
3 Persons 2 Persons
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WORKSTATION
4 Persons
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ELIT WORKSTATION
2 Persons
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W O R K S T A T I O N          D E S K T O P S
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HOVER
V

V

L

L

H

H

ACTIVE

VERA
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ONE

ONE

ONE

ONE

XENON

XENON

XENON

H

H

L

V

H

V
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XENON

ONE



XINON NET

FLEX
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LIGO

LIGO+ 1 SEATER

KALA

PARTY 2 SEATERSCHOOL 3 SEATER
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BIT+

BITSTUDENT CHAIR
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DRAWERS

LOCKERSSAFE DRAWERS
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SLIDING DOORS FILE CABINET

FILE CABINETFILE CABINET

FILE CABINET
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FLO

BANKO

180 X 70 cm

300 X 112 X 113 cm
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101100

OPAK
240 X 180 X 120 cm

ABEO
180 X 70 X 110 cm
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STABLENODE
L 140 X W 67 X H 110 cm
L 160 X W 67 X H 110 cm
L 180 X W 67 X H 110 cm
L 200 X W 67 X H 110 cm

L 140 X W 65 X H 110 cm
L 160 X W 65 X H 110 cm
L 180 X W 65 X H 110 cm
L 200 X W 65 X H 110 cm



GRAND

Enix

ARGOS

POSH

L 200 X W 110 X H 75 cm
L 220 X W 110 X H 75 cm
L 240 X W 110 X H 75 cm

L 240 X W110 X H 75 cm
L 260 X W110 X H 75 cm

L 200 X W 110 X H 75 cm
L 240 X W 110 X H 75 cm

L 200 X W 100 X H 75 cm
L 220 X W 100 X H 75 cm
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